

Protokoll för Kretsmöte AA Göteborgskretsen
2023-11-18
Kungsladugårdskyrkan

Ordförande: Björn Sekreterare: Jenni

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande Björn.

2. Presentationsrunda och deltagarlista

De närvarande presenterar sig och en deltagarlista skickas runt. Se Bilaga 1.

3. Val av justerare

Lars och Anastazja anmäler sig frivilligt. Godkänns enhälligt.

4. Dagordning godkänns

5. Övriga frågor anmäls

Inga övriga frågor.

6. Rapporter A-J

A. Rapporter från GSR:er. Se Bilaga 2. Sammanfattningsvis så har antalet medlemmar i de flesta grupperna ökat och även viss ökning av nykomlingar har skett. Tyvärr ännu bristande servicevilja i många av grupperna.

B. Krets Telefon

Sebastian från Partille gruppen har denna nu och ny tjänare behövs till uppgiften. Björn från Marklandsgruppen önskar att få uppgiften och godkänns för detta av mötet.

C. Mail

Den senaste tiden har de flesta mail varit frågor kring omorganisationen. Vissa frågor från hjälpsökande har också kommit in.

D. Litteratur Ansvarig

Ansvarig ej fysiskt på plats under mötet. Dock vet vi att ny litteratur blivit levererad. Ny litteratur ansvarig Henrik har kommit in i uppgiften fint.

E. Kassör

För fullständig ekonomisk rapport se Bilaga 3

Kortfattat: Ingående saldo 1 juli -23, 10804 kr

Utgående saldo 30 september -23, 18006 kr

F. Webmaster

Ej fysiskt närvarande. Fått en rapport från Nicklas där han vill tacka alla GSR:er som sett över sina hemsidor så att de felaktigheter som funnits kunnat rättas till. Alla grupper har nu fungerande mailadresser förutom Vårvädersgruppen och En Dag i Taget. De får gärna kontakta Nicklas så hjälper han till med detta. Hemsidan AA Göteborg har ca 4500 besökare i månaden.

G. Kretsens Regionrepresentant

Krets delegat Bengt från Mölndalsgruppen informerar om att det sista Kretsmötet hålls i Skara den 9:e december. Efter detta sker nedmonteringen och de pengar som finns i kassan går tillbaka till kretsarna. Efter nedmonteringen önskar Bengt att fortsätta arbetet med VGV och hålla detta levande i grupperna och informera.

H. Tolvstegs Kommitte

Bengt berättar att just nu ligger denna verksamhet nere pga att det är fattas folk till denna uppgift. Han förde fram en tanke om att slå ihop kommittén med SOIK eftersom de båda arbetar med snarlika uppgifter och information. Kommer att ta upp denna fråga på nästa SOIK möte.

I. SOIK

Erik representant för SOIK på plats. Han informerar om att de har möte var 6:e vecka och alla som är nyfikna eller intresserade är välkomna att närvara på dessa. SOIK har många fasta uppdrag och söker inte nya kontakter just nu pga antalet de redan har. Nästa möte är måndagen den 11 december i Oscar Fredriks församlingshem.

J. Bulletinen

Kristina från Bulletinen närvarade på mötet. Hon önskar att alla grupper utser en Bulletinen ansvarig och att man prenumererar på tidningen. Driv fram vikten av Bulletinen i grupperna. Det är ett viktigt organ. Önskar att fler skriver och skickar in sin delning. Dessutom kom det som förslag att man skulle ge tidningen till alla nykomlingar.

K. Information om organisationen

Björn, ordförande informerade om följande:

Förtroenderådets informations kommitte (FRIK) kommer att ha ett möte med kretsarnas informationsansvariga för att fastställa hur samarbetet mellan dem skall gå till. Förtroenderådets utbildnings kommitte (FRUK) skall göra samma sak med alla krets ordförande. Mer information kommer efter detta.

En ny grupp för alla service delegater kommer att bildas.

L. Mellan möten

Information från Kretsen.

Den nybildade gruppen i Skene har beslutat att de tillhör Hallands kretsen.

Konventet i Flämslätt kommer att hållas den sista helgen i maj. Alla priser är inte riktigt klara än då man ännu förhandlar om dessa. Wille berättar även att kommittén som anordnar konvenete är klar med delegater och att de har nästa möte den 9:e december. Efter mötet kommer det att skickas ut inbjudan med priser och tid. Gör reklam för Flämslätt både på gruppernas möten, på Bulletinen och att våra service delegater tar upp detta. Så viktigt och lärorikt för nyare medlemmar. Det kommer att skickas ut ett papper med praktisk information gällande Flämslätt som alla grupper behöver rösta om vid nästa praktiska möte så att kretsen kan ta ett beslut vid nästa möte.

En ny AA grupp kommer att startas upp i Lerum. De kommer att hålla möten på torsdagar i RIA huset. Se hemsidan för tid och startdatum.

7. Nomineringar till Kretsen

Vice Informationsansvarig Jenny, Lundengruppen

Vice Webmaster Kalle, Partillegruppen

Vice Sekreterare Fredrik, Centrumgruppen

8. Val till Kretsen

Jenny var den enda fysiskt närvarande av de nominerade. Hon berättade lite om sig själv. Sedan lästes Kalles och Fredriks CV:ar upp. Jenny fick lämna rummet. 13 röstberättigade på plats. Jenny valdes enhälligt till posten. Även Kalle och Fredrik valdes enhälligt till sina respektive poster. Tack för er service vilja!
Vice ordförande posten står ännu vakant men det finns en kandidat. Nominering väntas till nästa kretsmöte.

9. Övriga frågor


Erik tog upp frågan gällande rotationsprincipen i informationskommittén. Hur ser kretsen på detta? Det är en liten organisation så denna rekommendation är svår att genomföra. Och alla i deras styrelse har ju personliga kundrelationer. Diskussionen som följde kom fram till följande slutsats. Principen gäller även denna kommitté eftersom den hjälper oss att inte bli högmodiga och det är viktigt att ge plats åt nya villiga. Men att när man roterar ut så stannar man kvar som stöttning och hjälper till med att bibehålla de fina kundkontakterna. Vi gör detta tillsammans!
En fråga som också kom upp är att man inte skall ha flera förtroendeposter samtidigt.

10. Datum för nästa möte

24 februari 2024 kl 11:30-14:00 i Kungsladugårdskyrkan. Sisters in Sobriety ansvarar för fika. Tack för service!

11. Mötet avslutas

Påminnelse om 6:e traditionen, Toronto deklARATIONEN lästes upp och Sinnesrobönen stående.

 bilaga 1 23-08-12

 Bilaga 2